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Waarom werd je oogarts?  
‘Ik ben goed met mijn han-
den. Eerst wilde ik HPB-chi-
rurg worden, maar dat leek 

me niet goed te combineren met bestuurlijk 
werk, mijn andere ambitie. Dus werd het 
oogheelkunde, een specialisme dat me tijdens 
de coschappen erg beviel. Als oogarts kan ik 
direct de kwaliteit van iemands leven verbe-
teren. Mensen met staar die de angst hebben 
om blind te worden, kunnen met één operatie 
opeens weer goed zien. “De koolmezen zijn 
niet grijs meer, ze hebben weer kleur”, zei een 
man laatst. Fantastisch toch? Ook de variatie 
spreekt me aan. Je doet alles, van het eerste 
gesprek tot en met de operatie.’ 
 
Je was twee jaar lang voorzitter van De Jonge 
Specialist. Waarom? 
‘Ik heb altijd al interesse gehad in bestuurs-
functies, vind het belangrijk werk. We hebben 
artsen nodig die volledig toegewijd zijn aan 
hun vak, maar ook mensen die ervoor zorgen 
dat wij het vak goed kunnen uitoefenen. Ik 
werd actief bij DJS om me in te zetten voor 
de opleidings- en werkomstandigheden van 
jonge dokters. In 2021 heb ik als voorzitter 
van DJS in het acht uur NOS-journaal mijn 
zorgen mogen uiten over het grote aantal 
arts-assistenten in opleiding dat overweegt 
te stoppen. Aanleiding was toen een enquête 
van DJS. Dat leidde weer tot Kamervragen en 
uitnodigingen vanuit de belangrijke spelers 
in de gezondheidszorg, zoals Inspectie IGJ en 
directeur-generaal Curatieve Zorg.’ 

Heb je zelf ook last van die werkdruk?
‘Hard werken is het probleem niet. Dit 
gebeurt ook bij andere beroepsgroepen. Als 
arts wil je de best mogelijke zorg leveren aan 
patiënten. Dit streven komt in gevaar doordat 
we veel patiënten per dag zien. Ook zijn de 
administratielast en de complexiteit van de 
zorgvraag toegenomen. Ik vind het belangrijk 
dat artsen meer tijd per consult krijgen en 
minder administratielast. Dat bevordert niet 
alleen de goede uitoefening van ons werk, 
maar ook het werkplezier en daarmee het 
behoud van onze zorgprofessionals. Dit geldt 
ook voor verpleegkundigen.’ 

Je speelt hockey en tennis. Is dat inspanning 
of ontspanning?
‘Ik zie inspanning als een vorm van ontspan-
ning. Waarbij teamsport mij het meest trekt. 
Samen strijden voor de overwinning. Door 
de volle focus op de bal en de goal vergeet je 
even alle drukte van de dag, terwijl je ook nog 
eens samen plezier maakt en buiten bent.’ 

Je vader was Eerste Kamerlid en burgemees
ter van Den Bosch, zit het besturen in het 
bloed?   
‘Ja, als je besturen ziet als jezelf inzetten voor 
de maatschappij. Mijn ouders hebben altijd 
veel vrijwilligerswerk gedaan. Bij ons thuis 
wordt veel gesproken over “de tweede berg”. 
Op de eerste berg gaat het over jezelf. Op 
de tweede berg draait het om de vraag: wat 
kan ik voor een ander betekenen, wat kan 
ik bijdragen? Probeer zoveel mogelijk op die 
tweede berg te zitten, heb ik van mijn ouders 
meegekregen.’
 
Twee jonge kinderen, lange dagen in het  
ziekenhuis en bestuurlijke ambities; hoe 
houd je het vol? 
‘Alles wat ik doe vind ik ongelofelijk leuk, 
dat helpt enorm. Maar het blijft natuurlijk 
pittig, net als bij andere jonge ouders. Allebei 
werken is tegenwoordig de standaard en dat 
vraagt om een strakke planning. Soms loopt 
het mis en lukt het me niet om de kinderen 
op tijd op te halen. Gelukkig staat mijn man 
er dan. Wat ik echt mis is de tijd om boeken 
te lezen.’

Ga je snel weer bestuurlijk werk erbij  
zoeken? 
‘De komende vijf jaar wil ik me verder be-
kwamen als oogarts, want ik ben natuurlijk 
nog maar net begonnen. Daarna gaat het vast 
en zeker weer kriebelen.’

En waar zien we je dan terug? Als toe
komstig minister van Volksgezondheid?
‘Nee, hoor. Bestuurlijk actief zijn kan vaak 
ook dicht bij huis. In je eigen ziekenhuis. En 
het kan ook parttime, in combinatie met een 
functie als arts. Ik zie wel wat er op mijn pad 
komt.’  
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Oogarts Steffi Rombouts: 
‘De variatie spreekt me 
aan. Je doet alles, van  
het eerste gesprek tot  
en met de operatie’

•  GEBOREN 3 december 
1986 in Roosendaal 

•  DEED tot 2017 
promotieonderzoek 
naar nieuwe 
behandelingen voor 
alvleesklierkanker bij 
UMC Utrecht en 
AMC Amsterdam

•  WAS een van de 
lijstduwers van het CDA 
tijdens de Tweede 
Kamerverkiezingen in 
2017

•  WERKT sinds augustus 
2022 in het JBZ in Den 
Bosch 

•  ZAT van 2018 tot 2022 
in het bestuur van De 
Jonge Specialist, de 
laatste twee jaar als 
voorzitter 

•  REIST graag en hoopt 
dat met haar kinderen 
ook te kunnen gaan 
doen 

•  BAKT taarten, maakt 
haar eigen cruesli en is 
een enorme zoetekauw

•  KLUST graag in huis en 
tuin
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